
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. november 25. napján 13:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök     

Szőnyi István László bizottsági tag      

Csernai Ferencné bizottsági tag     

Lukács Tamás bizottsági tag      

Nagy Mónika Ágnes bizottsági tag     

Palicz István Endre bizottsági tag      

Antal Pál Péter bizottsági tag      

Szegedi Gyuláné bizottsági tag      

Rózsa Tamás bizottsági tag      

Dr. Esztergomy Zoltán bizottsági tag    

Suhanesz Péter bizottsági tag      

Dr. Ringer István bizottsági tag 

 

Az ülésről távol maradt: 

Schweitzer Tamás Zsolt bizottsági tag     

Ródé Martin bizottsági tag      

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Nyiri Péter alpolgármester  

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Nyiri Péter alpolgármester  

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: 
Obráz Béláné  
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Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 14 

tagból 12 tag jelen van. Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi 

pontokkal kapcsolatban. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: javasolta, hogy kerüljön felvételre az Egyebek napirendi 

pont. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban egyéb javaslat nem hangzott el, Kracson 

Norbert bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés 

napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés 2024. évi útellenőri szolgálat beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés az Aktív Bodrog Szövetséghez történő csatlakozásra 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

5. Egyebek  

 

Zárt ülésen: 

 

Előterjesztés közösségi együttélés alapvető szabályai megsértése miatt kiszabott 

közigazgatási bírság elleni fellebbezés elbírálására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző  

 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné 

Tóth Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a jelenlegi tervezési rendszer szabályozásából fakadóan 

szükséges a költségvetési előirányzatok folyamatos karbantartása. Többszöri 

rendeletmódosítás szükséges ahhoz, hogy az önkormányzat költségvetése a későbbiekben 

elkészítendő zárszámadással a legnagyobb összhangban legyen. Elkészült a 2024. évi 

költségvetés harmadik módosításához az előirányzat-javaslat. A főbb számokat az 

előterjesztés tartalmazza, látható, hogy a tervezett kiadások és a tervezett bevételek nem 

teremtenek egyensúlyt erre az évre, így azt az előző évi maradványból tervezzük kiegészíteni 

ahhoz, hogy a mérleg egyensúlyba kerüljön. Tulajdonképpen ennek a legnagyobb hányada 

eleve pályázatok finanszírozásaként érkezett az önkormányzat számlájára a korábbi években, 
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és ezek kötelezően a beruházások megvalósulására költendők. Kisebb hányad a működéshez 

szükséges kiegészítésként értelmezhető. Az önkormányzatnál, valamint az intézményeknél 

megvalósuló számos utó-finanszírozású pályázat tekintetében tervezett kiadások kerültek 

betervezésre, de ezek finanszírozása folyamatos, utólagos megvalósulással érintett. A bevételi 

oldalon többletbevétel került realizálásra, mind a közhatalmi bevételekből, mind pedig a 

működési bevételeknél. Utóbbiban szerepel a Nemzeti Összetartozás Hídjának bevétele is. 

Hozzátette, hogy a tényleges pénzügyi, vagyoni helyzetet majd a zárszámadás fogja 

tartalmazni.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 3/2024.(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét 

a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 11 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

13/2024. (XI.25.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024.(II.14.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzat Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 3/2024.(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét 

a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

 

2. Előterjesztés 2024. évi útellenőri szolgálat beszámolójának elfogadására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata közigazgatási területén 

útellenőri szolgálatot működtet. Az ellenőri szolgálatot a jogszabályoknak megfelelően a 

Városüzemeltetési- és Közterület-felügyeleti Osztályról 2 fő műszaki ügyintéző és 4 fő 

közterület-felügyelő látja el. Az útellenőr elsősorban a szemrevételezéssel végzett ellenőrzés 

megállapításairól a helyszínen feljegyzéseket készít, amelyek alapján az útellenőrzésről és 

intézkedéseiről naplót vezet egy táblázatban. A naplóban minden egyes tételhez feljegyzés 

készül, amit az útellenőr minden nap átad az osztály vezetőjének, amelyek továbbításra 

kerülnek a megfelelő intézkedési helyre. A munkálatok visszaellenőrzésre kerülnek, amelyet a 

Városellátó Szervezettel közösen végeznek.  

 

Vélemények következtek. 
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Palicz István bizottsági tag: az útellenőrök, és a Városellátó Szervezet munkájának 

nehézségét elismerte, majd hozzátette, hogy a város felső részén, a csapadékvíz elvezetők, 

víznyelők nagyobb esők után hordalékkal vannak tele. Kérte, hogy az elhangzottak jelzésre 

kerüljenek a Városellátó Szervezet részére.  

 

Dr. Esztergomy Zoltán bizottsági tag: a Munkaügyi Központ felé haladva az üres épület 

mellett, nagyobb kőtömbök lógó állapotban vannak, amelyet a nem megfelelő vízelvezetés 

okoz, ez pedig balesetveszélyes.  

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: az egykori Spartacus épületéről van szó, a külső 

homlokzat a felső terasz felől ázik. Hozzátette, hogy nemcsak a város felső részén, hanem a 

Károlyi lakótelepen is hasonló a helyzet nagyobb eső után.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a volt Spartacus épületét átvenné a Zemplén Térségi Katasztrófa 

és Polgári Védelmi Szövetség, pályázatuk is kapcsolódik hozzá. Utána fog járni, hogy hol tart 

a történet. A Városellátó Szervezetnek vannak kisebb elmaradásai, amelyek ember vagy 

forráshiány miatt következnek be. A jelzések átadásra kerülnek a szervezet felé, 

utóellenőrzést követően újra felhívják a figyelmet az elmaradt munkákra.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az útellenőri szolgálat 

2024. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

14/2024. (XI.25.) határozata  

az útellenőri szolgálat 2024. évi beszámolójának elfogadásáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az útellenőri 

szolgálat 2024. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

3. Előterjesztés az Aktív Bodrog Szövetséghez történő csatlakozásra 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sárospatakon indult el egy folyamat a Bodrog folyó turisztikai 

lehetőségeinek kihasználásával kapcsolatban. Vannak megvalósult turisztikai projektek a 

folyón, az Aktív Bodrog Szövetségnek az lenne a feladata, hogy ezeket a projekteket 

összehangolja, újabb forrásokat keresve még jobban kihasználja az adott lehetőségeket. 

Sárospatak Város Önkormányzata kérte a Zemplén régió településeit a kitűzött fejlesztési 

célok megvizsgálására és azok megvalósítása érdekében a szövetséghez történő csatlakozási 

szándék kinyilvánítására.  
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Vélemények következtek. 

 

Palicz István bizottsági tag: sokszor elfelejtődik, hogy Sátoraljaújhely közigazgatási 

területén is átfolyik a Bodrog. Jó lenne, ha felújításra kerülne a Felsőberecki Strand, amelyet 

Sátoraljaújhely városa és Felsőberecki település közösen hoztak létre, továbbá volt egy 

kikötő, stég, ahol a kajakosok meg tudtak állni. A szövetség elősegítheti Sátoraljaújhelynek a 

vízi turizmushoz való csatlakozását.  

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: úgy tudta, hogy a Felsőberecki Strandot nem lehet 

visszaállítani, mert hajózási útvonal.  

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: meg kell vizsgálni, hogy valóban lehetséges-e a strand 

felújítása. Több önkormányzat nagyobb súlyt adhat a megvalósítandó szándéknak. 

Megjegyezte, hogy a három éve elkerült stég még nem került vissza, amely segítség lenne a 

vízi túrázóknak. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sárospatak Város 

Önkormányzata által kitűzött, a Bodrog mentén, a víziturizmusban érintett önkormányzatok 

gazdasági társaságok, egyesületek összefogásának megteremtése, a Bodrog folyó - mint a vízi 

turisztikában érdekelt desztináció - kellően erős képviselete, a folyó vízi turisztikai 

adottságainak minél szélesebb körben történő ismertté válása, a Bodrog folyó marketing 

értékének növelése, illetve a hiányzó infrastruktúrák létrehozása, bővítése, a meglévők 

fejlesztése érdekében az Aktív Bodrog Szövetséghez csatlakozzon. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

15/2024. (XI.25.) határozata  

az Aktív Bodrog Szövetséghez történő csatlakozásról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sárospatak Város 

Önkormányzata által kitűzött, a Bodrog mentén, a víziturizmusban érintett önkormányzatok 

gazdasági társaságok, egyesületek összefogásának megteremtése, a Bodrog folyó - mint a vízi 

turisztikában érdekelt desztináció - kellően erős képviselete, a folyó vízi turisztikai 

adottságainak minél szélesebb körben történő ismertté válása, a Bodrog folyó marketing 

értékének növelése, illetve a hiányzó infrastruktúrák létrehozása, bővítése, a meglévők 

fejlesztése érdekében az Aktív Bodrog Szövetséghez csatlakozzon. 
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4. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte Jánosi Attila osztályvezető urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

1. Sátoraljaújhely Fecske - Martinovics utca közötti útszakaszon 1 db „megállni 

tilos” közúti jelzőtábla kihelyezése 

 

Jánosi Attila osztályvezető: az elmúlt évek gyakorlata alapján a Városüzemeltetési és 

Közterület-felügyeleti Osztály kollégái a Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság 

Közlekedésrendészeti Osztályával évente bejárásokat szerveznek, amelyeknek célja az 

esetleges új forgalmi rend kialakítása, illetve a meglévők felülvizsgálata. A legutóbbi 

szemlére a bizottság tagjai is meghívásra kerültek. Több szempontot is figyelembe kell venni 

egy forgalomtechnikai rend kialakításánál, valamint az életszerű helyzeteket is vizsgálni kell, 

hogy megvalósítható-e valójában.  

A Fecske utca, Martinovics utca közötti útszakaszon megállni tilos jelzőtábla kihelyezése 

szükséges. Az érintett útszakasz mellett több parkolóhely áll rendelkezésre, közlekedés-

biztonsági szempontból indokolt a „megállni tilos” tilalmat jelző tábla kihelyezése, elősegítve 

ezzel a Martinovics utcából kanyarodó járművek manővereit. 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely Fecske - 

Martinovics utca közötti útszakaszon 1 db „megállni tilos” közúti jelzőtábla kihelyezéséhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

16/2024. (XI.25.) határozata  

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely Fecske 

- Martinovics utca közötti útszakaszon 1 db „megállni tilos” közúti jelzőtábla kihelyezéséhez.  

 

 

2. Sátoraljaújhely Rákóczi utca- Révész utca (1185/36. helyrajzi számú) 

kereszteződésében lévő parkoló forgalmi visszaállításához, a Rákóczi utca- 

Révész utca 10 méteres szakaszán a kétirányú forgalmi rend kialakítása 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a nyár folyamán a rendőrség szakembereivel történt bejárást 

követően egyirányú forgalmi rend került kialakításra a Sátoraljaújhely Rákóczi utca-Révész 

utca esetében. A Rákóczi utca 26. szám melletti parkolóból a jelzőtáblák nem engedik a 

kikanyarodást mindkét irányba - Rákóczi utca és a Révész lakótelep irányába. A helyszíni 

szemlén megállapításra került, hogy közlekedés-biztonsági szempontból nincs akadálya a 

Rákóczi utca- Révész utca 10 méteres szakaszán a kétirányú forgalmi rend kialakításának, 

tehermentesítve ezzel a Révész utcai lakótelep forgalmát.  
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Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben hozzájárul a Rákóczi utca- Révész utca 

(1185/36. helyrajzi számú) kereszteződésében lévő parkoló forgalmi visszaállításához, a 

Rákóczi utca- Révész utca 10 méteres szakaszán a kétirányú forgalmi rend kialakításához. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

17/2024. (XI.25.) határozata  

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Rákóczi utca-Révész 

utca (1185/36. helyrajzi számú) kereszteződésében lévő parkoló forgalmi visszaállításához, a 

Rákóczi utca- Révész utca 10 méteres szakaszán a kétirányú forgalmi rend kialakításához.  

 

 

3. Sátoraljaújhely Munkácsy utca alsó szakaszán 1 db „megállni tilos” közúti 

jelzőtábla kihelyezése „20 m” kiegészítő táblával 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a Munkácsy utca alsó szakaszán a várakozó járművek 

akadályozzák az utcába történő kanyarodást, valamint a barkácsboltba történő be- és kijutást. 

Az előterjesztés szerint a Munkácsy utca alsó szakaszán 1 db „megállni tilos” közúti 

jelzőtábla „20 m” kiegészítő táblával kerülne kihelyezésre. Módosító javaslattal élt, mely 

szerint a „megállni tilos” helyett a „várakozni tilos” közúti tábla kerüljön kihelyezésre.  

 

Vélemények következtek. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: tudomása szerint a barkácsbolt felajánlotta, hogy segít 

munkagépeivel is egy kisebb parkoló kialakításához a bolttal szemben a bérház háta mögött, 

ahol nincs játszótér kialakítva.  

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: kérte, hogy a januári ülésig a Városüzemeltetési és 

Közterület-felügyeleti Osztály vizsgálja meg, hogy a technikai segítség mellett milyen 

költséggel járna a parkoló kialakítása. A javaslat az, hogy a Munkácsy utca középső 

szakaszán 1 db „várakozni tilos” közúti jelzőtábla „20 m” kiegészítő táblával kerüljön 

kihelyezésre. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben hozzájárul a Munkácsy utca középső 

szakaszán 1 db „várakozni tilos” közúti jelzőtábla, valamint a „20 m” kiegészítő tábla 

kihelyezéséhez. 
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S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

18/2024. (XI.25.) határozata  

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Munkácsy utca 

középső szakaszán 1 db „várakozni tilos” közúti jelzőtábla, valamint a „20 m” kiegészítő 

tábla kihelyezéséhez. 

 

 

3. Egyebek  
 

Antal Pál Péter bizottsági tag: megkeresték azzal kapcsolatban, hogy a TESCO előtti zebra 

esetében, ha a város felől kettő nagyobb jármű érkezik, az átkelni készülő gyalogost nem látja 

a főúton közlekedő autó a kanyarodótól, mindaddig a gyalogosnak vesztegelnie kell. 

Javasolta, hogy a széphalmi kereszteződésnél lévő megvilágított zebrához hasonló kerüljön 

kialakításra. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: az említett útszakasz a Magyar Közút kezelésében van, 

értesíteni kell a sátoraljaújhelyi szakaszmérnökséget, hogy vizsgálják meg a problémát. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: a rendőrségtől érkezett egy javaslat, hogy a Móricz 

Zsigmond utcán ne lehessen parkolni. A legutóbbi bizottsági ülésen döntöttek arról, hogy 

további vizsgálat szükséges az ügyben. A helyszíni vizsgálat megtörtént, szóbeli javaslatok 

hangoztak el. Vizsgálni kell a környező utcák helyzetét is. Véleménye szerint a tanárok, 

diákok parkolhatnának a gimnázium udvarán, vagy a sportcsarnoknál tanítási időben. 

Hozzátette, hogy megkeresték a körzet képviselőjét is, vasárnap újabb lakógyűlés volt.  

 

Szőnyi István bizottsági tag: valamelyik nap az ott lakók fotóztak, videóztak, 16:00 órakor 

bedugul a környék, tulajdonképpen a Deák utcával van a baj.  

 

Nagy Mónika bizottsági tag: a helyszíni szemle és a lakógyűlés kapcsán több Facebook 

bejegyzés történt.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a forgalom szabályozása évente legalább kétszer felülvizsgálatra 

kerül. Gépkocsi oktatóktól is volt kérve forgalomtechnikai vélemény. A forgalomtechnikai 

megoldásnak pénzügyi vonzata is van, 3-5 millió forint egy zebra végleges kihelyezése. 

Felhívta a figyelmet arra, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Szervezeti és 

Működési Szabályzata előírja, hogy „A Képviselő-testület elé kerülő előterjesztéseket 

általában írásban kell elkészíteni és lehetőség szerint határozati javaslattal együtt a 

meghívóhoz csatolni kell. / Egyszerűbb döntést igénylő ügyekben írásbeli előterjesztést nem 

kell készíteni. Ilyen esetekben a meghívóhoz csak határozati javaslatot kell mellékelni. / 

Halaszthatatlan esetben a polgármester engedélyezheti az írásban foglalt előterjesztésnek és 

határozati javaslatnak az ülésen történő kiosztását. / Rendkívüli esetben az előterjesztés 

írásbelisége mellőzhető. Ezen esetben határozati javaslatot kell legkésőbb a testületi ülésen a 

képviselők részére biztosítani.” Kérte a bizottsági tagokat, hogy amennyiben 
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forgalomtechnikai javaslatuk van, előbb a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti 

Osztályt keressék meg, vizsgálják meg a kérdést, hogy előterjesztés készülhessen.  

 

Nyiri Péter alpolgármester: felhívta a figyelmet a felelősségteljes képviselői munkára. 

Valószínűleg a Facebook 50 vagy 100 év múlva az egyik legkártékonyabb jelenségként fog 

bekerülni a történelembe. Óvatosan kell bánni a megszerzett információval, hogy mit és 

hogyan közlünk a világhálón. Jelezte, hogy a még folyamatban lévő ügyekről nem illő 

információt kiadni. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt 

ülésen folytatta munkáját. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Palicz István s.k., 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 

Kracson Norbert s.k., 

Bizottsági elnök 

 

 

 


